

國立中央大學電子計算機中心雲端運算虛擬主機服務申請表

NCU Computer Center Virtual Machine Service Application Form

113 年 11 月 13 日 113 學年度第 1 次資訊系統管理委員會議修訂通過

114 年 01 月 06 日 第 804 次行政會議通過

Approved on November 13, 2024, at the first Information Systems Management Committee Meeting

Approved on January 6, 2025, at the 804th Administrative Meeting

申請單位 Department		負責人 Person in charge		申請人 Applicant	
聯絡電話 Telephone No.		E-mail			
事由 或 資源異動 Application purpose	申請類別： ☐ 新增虛擬機 ☐ 異動虛擬機 ☐ 停用(刪除)虛擬機 Application Category Add Virtual Machine Modify Virtual Machine Deactivate (Delete) Virtual Machine				
單位用印 Seal of the Department			負責人用印 Seal of the person in charge		
以下由電算中心填寫(For Computer Center)：					
電算中心主任：		組長：		承辦人員：	
日期：					

附註 1：虛擬主機基本配備-1 cpu、2 G memory、50G 系統碟。本中心可視服務內容調整。

附註 2：每增加一組基本配備：6000 元/年。

每增加 50G HD：2000 元/年。

每增加 1 vcpu：2000 元/年。

每增加 2G RAM：2000 元/年。

以上收費納入『計算機使用費』項下專款專用。

附註 3：虛擬主機不得違反本校「校園網路使用規範」之規定，違者本中心具有中止虛擬主機服務之權利，且不得退費。

Note 1: Basic configuration for the virtual host: 1 CPU, 2GB memory, 50GB system disk. The Center may adjust based on service content.

Note 2: For each additional basic configuration: NT\$6000/year.

For each additional 50GB HD: NT\$2000/year.

For each additional 1 vCPU: NT\$2000/year.

For each additional 2GB RAM: NT\$2000/year.

All fees will be allocated specifically under the "Computer Usage Fee" category.

Note 3: The virtual host must comply with the university's "Campus Network Usage Regulations." Violations may result in the Center suspending the virtual host service without refund.

國立中央大學電子計算機中心 虛擬主機服務申請表(附件)
NCU Computer Center Virtual Machine Service Application Form (Attachment)

版本：5.1 版(民國 114 年 12 月 12 日修訂)
Version: 5.1 (Revised on December 12, 2025)

虛擬主機* Virtual Machine	☐ 新申請 New application	資源需求編號 Resource Request Number (附註 4)(Note 4)	虛擬機名稱* VM's name (限英文 only EN)	作業系統* Operating System	作業系統版本* OS Version
		V001*			
		V002			
		V003			
	☐ 自備 VM ware 映像檔，版本：_____，虛擬機名稱：_____ Self-provided VMware Image File, Version_____, Virtual Machine Name:_____				
虛擬主機資源需求* VM Resources (附註 2) (Note 2)	資源需求編號 Resource Request Number	vCPU*	vRAM(GB)*	vHDD(GB)*	
	資源上限 Resource Limit	12	64	1000	
	V001*				
	V002				
	V003				
管理 IP* Management IP (附註 5) (Note 5)	資源需求編號 Resource Request Number		IP*		管理 IP 說明 Management IP Description • 連線到虛擬主機「管理介面」的 IP 每台主機可設定 1~3 個 Management IP can set 1 ~ 3 • 中大限校內 IP： 140.115.*.* In-school IPs only: 140.115.*.* • 請勿使用 140.115.220.* 之後的 IP Please do not use IPs after 140.115.220.*
	V001*				
	V002				
V003					
虛擬主機 IP Virtual Machine IP	資源需求編號 Resource Request Number		IP		虛擬主機 IP 說明 Virtual Machine IP Description 僅用電算中心配發 IP，將配發 140.115.197.* 之 IP。
	V001		(由電算中心填寫 Computer Center)		
	V002		(由電算中心填寫 Computer Center)		
	V003		(由電算中心填寫 Computer Center)		

* 為必填 *Required fields are marked with

附註 4：資源需求編號—申請第一台虛擬主機請填寫 V001 相關資料、第二台為 V002、第三台為 V003…以此類推。

附註 5：管理 IP—僅使用管理 IP 之電腦能夠連線至虛擬主機管理介面。

附註 6：虛擬主機資源「異動/停用」申請，於租賃滿一個月後方可申請。

附註 7：虛擬主機申請辦法乃依照「國立中央大學電子計算機中心雲端運算虛擬主機服務辦法」之規定，

網址：<https://www.cc.ncu.edu.tw/p/412-1033-133.php>。

附註 8：虛擬主機不提供防火牆、備用主機、平台及內容維護管理、作業系統更新服務、備份服務等。付費之作業系統、資料庫、應用軟體等，須由申請單位自行提供。

Note 4: Resource request number—please fill out V001 for the first virtual host application, V002 for the second, V003 for the third, and so on.

Note 5: Management IP—only computers using the management IP can connect to the virtual host management interface.

Note 6: Applications for "Resource Change/Deactivation" of the virtual host can only be made after one month of leasing.

Note 7: The virtual host application procedures are based on the "National Central University Computer Center Cloud Computing Virtual Host Service Policy," available at: <https://www.cc.ncu.edu.tw/p/412-1033-133.php>.

Note 8: The virtual host does not provide firewall, backup host, platform, content maintenance management, operating system update services, backup services, etc. Paid operating systems, databases, and application software must be provided by the applying unit.